
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku v Rožňave  zo dňa 

25. 11. 2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Návrh rozpočtu mesta na roky 2020-2022 (1. čítanie) – Ing. K. Leskovjanská
3. Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019 – Ing. K. Leskovjanská
4. VZN o vylepovaní plagátov na území mesta Rožňava – poslanecký návrh – Mgr. 

Drengubiak
5. Žiadosť o označenie zákruty zvislým dopravným značením – A. Šikúrová
6. Plnenie uznesení – R. Ocelník
7. Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta 2015-2020 (2022) za roky 2015-2018 a 

návrh na zmeny stratégie  v  PRM a v Akčnom pláne mesta  na roky 2020-2022 – 
Ing. Hanuštiak

8. VZN o ochrane verejného poriadku – návrh na doplnenie – Mgr. Halyák
9. Rôzne
10. Diskusia

      11. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Predseda  komisie  Roman Ocelník  privítal  členov komisie  a  oboznámil  ich  s  
programom rokovania. Svoju neúčasť ospravedlnili Ing. Szabad a Mgr. Gonos. Mgr. Bischof 
v e-maili zaslanom tajomníkovi komisie uviedol, že do 15.30 má pracovné povinnosti. Mgr. 
Drengubiak požiadal e-mailom tajomníka komisie, aby bod 4. VZN o vylepovaní plagátov na 
území mesta Rožňava – poslanecký návrh bol presunutý na záver rokovania. 

Uznesenie č.  01/11/2019: Komisia  schvaľuje program svojho rokovania dňa 25.  11.  2019 
podľa pozvánky so zmenou – presunutím bodu 4. na záver rokovania.

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 3 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)

K  bodu  č.  2:  Návrh  rozpočtu  mesta  na  roky  2020-2022  (1.  čítanie)  –  Ing.  K. 
Leskovjanská

Ing. Leskovjanská uviedla, že príjmy od štátu z podielových daní budú budúci rok podstatne 
nižšie,  preto  je  nutné  zvýšiť  podielové  dane.  Vyzvala  členov  komisie,  aby  jej  svoje 
pripomienky k rozpočtu predložili do 31. 12. 
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Uznesenie  č.  02/11/2019: Komisia  berie  predložený  materiál  na  vedomie.  Vzhľadom  na 
predpokladaný  výpadok  príjmov  mesta  z podielových  daní  odporúča  hľadať  riešenia  na 
vykrytie tohto výpadku.

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 3 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)

K bodu č. 3: Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019 – Ing. K. Leskovjanská

Uznesenie č. 03/11/2019: Komisia odporúča schváliť návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na 
rok 2019.
Hlasovanie: Za: 3 (Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Piku)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 4 (Ocelník, Ing. Szabad, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)

K bodu č. 5: Žiadosť o označenie zákruty zvislým dopravným značením – A. Šikúrová

Občan požiadal o označenie zákruty na Ul. Akademika Hronca, blízko ZŠ J. Nepomuckého 
dopravnou značkou „Pozor, zákruta!“ z oboch strán z dôvodu, že zákruta je neprehľadná.

Uznesenie č. 04/11/2019: Komisia neodporúča označenie zákruty na Ul. Akademika Hronca, 
blízko ZŠ J. Nepomuckého dopravnou značkou „Pozor, zákruta!“ Odporúča zníženie rýchlosti 
na  30  km/h  v smere  od  severnej  strany  a riešenie  priechodu  pre  chodcov  kolmo  na  os 
vozovky. 

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 3 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)

K bodu č. 6: Plnenie uznesení

Uznesenie č. 05/11/2019: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie. Vzhľadom k tomu, že 
mnohé uznesenia sú plnené až po rokoch, žiada preveriť plnenie uznesení a prijať opatrenia 
na  zlepšenie  stavu  v záujme  zvýšenia  bezpečnosti  cestnej  premávky.  V prípade  uznesení 
č.  04/11/2017  a 05/11/2017  žiada  predložiť  na  najbližšie  rokovanie  komisie  chronológiu 
celého postupu mesta.
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Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 3 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)

K bodu č. 7: Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta 2015-2020 (2022) za roky 
2015-2018 a návrh na zmeny stratégie v PRM a v Akčnom pláne mesta na roky 2020-
2022 – Ing. Hanuštiak

Uznesenie č. 06/11/2019: Komisia berie na vedomie vyhodnotenie plnenia PRM za roky 2015 
– 2018 a odporúča zapracovať navrhované zmeny do PHSR a Akčného plánu mesta na roky 
2020-2022 po odstránení zrejmých nesprávností. Zároveň odporúča zosúladiť § 2 ods. 2 s § 
2b ods. 1 zákona o obecnom zriadení.

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 3 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)

K bodu 8: VZN o ochrane verejného poriadku – návrh na doplnenie – Mgr. Halyák

Uznesenie č. 07/11/2019: Komisia neodporúča doplnenie VZN o ochrane verejného poriadku 
o zákaz fajčenia v okolí areálov materských škôl.

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 3 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)

K bodu č. 9: Rôzne

Neboli predložené príspevky.

K bodu č. 4: VZN o vylepovaní plagátov na území mesta Rožňava – poslanecký návrh – 
Mgr. Drengubiak

Uznesenie č. 08/11/2019: Komisia odporúča VZN schváliť s nasledovnými pripomienkami:
-  v §2 ods.3  za slovo "papiera" doplniť "alebo z iného materiálu",
- v §3 ods. 2 poslednú (novo navrhovanú vetu) nahradiť textom: " MsD 1x mesačne (spravidla 
k prvému dňu v mesiaci) zašle orgánom oprávneným vykonávať kontrolu dodržiavania tohto 
VZN ( viď. §6 ods.1) evidenciu vylepených plagátov v predchádzajúcom mesiaci a plagátov 
objednaných na vylepenie v aktuálnom mesiaci v rozsahu podľa §3 ods.9",
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- v §5 ods.1 v prevej vete za slovo"vylepovanie" doplniť text " a umiestňovanie" a skratku 
"MHD" nahradiť slovným spojením "verejnej dopravy",
- v §6 ods.2 preformulovať,
- v §7 ods. 1 ponechať v pôvodnom znení.
-  účinnosť  VZN  bude  podmienená  splnením  uznesenia  komisie  č.  09/19/2019  (nahradiť 
súčasné výlepové plochy modernými výlepovými resp.  interaktívnymi plochami  a zahrnúť 
túto požiadavku do rozpočtu na rok 2020).

K bodu č. 10: Diskusia

JUDr. Kerekešová upozornila, že nesvietia svetlá na stĺpikoch na námestí pred zmrzlinárňou, 
ktorú prevádzkuje Macedónec.

K bodu 11: Záver

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zaželal im príjemné prežitie adventu.

          Mgr. Juraj Halyák        Roman Ocelník
           tajomník komisie                   predseda komisie


